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Simru SİLAHTAROĞLU

Ezberler var
bozulamayacak!

>2'de

�Her yangının farklı bir yapıya sahip 
olduğunu söyleyen Ticaret Platformu 
Derneği Başkan Yardımcısı ve yan-
gın söndürme sistemleri firması sahi-
bi İsmail Ekmekçioğlu, “Her yangına 
farklı sistem gerekiyor” dedi.

�EkmEkçİoğlu, “Hastanelerin yoğun 
bakım ve ameliyathane gibi hassas 
alanlarında yangın söndürme konu-
sunda çok dikkatli olunması gereki-
yor. Burada klasik yangın söndürme 
yöntemleri tehlike yaratır” dedi. 5’te

HER YANGINA FARKLI SİSTEM

TEHLİKE SAçIYoR

KAMu bİNALARINdA
büYüK TEHLİKE vAR

Yangın söndürme sistemlerinde yapılan hataların risk doğuracağını belirten 
uzmanlar, kamu binalarındaki klasik yangın söndürme yöntemlerine dikkat çekti

Elektrikli araçlara
müdahale bilinmiyor

�ElEkTrİklİ araçlara yönelik yangın 
risklerinin de arttığını belirten Ekmek-
çioğlu, “Bu araçlara nasıl müdahale 
edilmesi gerektiği bilinmiyor” dedi. 

�SES Şube Başkanı 
Şükran İçöz,  son 
dönemde influen-
za vakalarındaki 
hızlı artışa dikkat 
çekerek vatandaş-
ları uyardı. 4’te

�İmza töreninde 
konuşan Başkan 
muhittin Böcek, 
“Yeni sözleşme-
mizin tüm ça-
lışma arkadaş-
larımıza hayırlı 
olmasını diliyo-
rum” dedi. 5’te

�Su kuruluşlarının ve belediyelerin ça-
lışanları için eğitim ve tecrübe paylaşı-
mı amacıyla 32 ilçe belediyesinin ka-
tılımıyla projenin ilk çalıştayı akdeniz 
Üniversitesi’nde düzenlendi. 6’da

�konYaalTı Sahili’ndeki işletmeler, ya-
sal kullanım alanları dışında aykırılık-
ları gidermeleri, aksi takdirde yıkım 
dahil yasal yaptırımların tavizsiz uy-
gulanacağı hususunda uyarıldı. 8’de

�mÜSİaD Şube Başkanı Yusuf akgül, 
asgari ücretin hem çalışanları hem 
de işverenleri rahatsız ettiğini belir-
terek enflasyonun kontrol altına alın-
masının önemini anlattı. 5’te

�anTalYaSPor eski asbaşkanı Em-
rah çelik sessizliğini kanal V’de bozdu. 
‘Başkanlık için bir hazırlığınız var mı?’ 
sorununa ise Emrah çelik, “Sinan Baş-
kan’ın olduğu yerde onun yerinde 
olmayız yanında oluruz” dedi.

Emrah çelik’ten 
bomba açıklamalar

büyükşehir’den işçiye müjde
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, 
Belediye- İş ve Güvenlik İş 
Sendikası arasında 8 bin 
841 personeli ilgilendiren 
toplu iş sözleşmesini 
imzaladı. Belediyede en 
düşük işçi maaşı 37 bin 
430 TL’ye yükseldi

Konyaaltı Sahili’nde 
kaçaklar kaldırılacak

Asgari ücretten 
patronlar da rahatsız

Konya karayolunda 
kar yağışı etkili oldu

Alacabel’de kar yağışı 
nedeniyle karayolları 

ekipleri ulaşımın 
aksamaması için 

yoğun şekilde aralıksız 
çalışma sürdürdü

�KAr yağışı Akse-
ki’nin Yarpuz Ma-
hallesi’nden itibaren 
başlayıp, Seydişe-
hir’e kadar devam 
etti. Karayolları 
Alacabel ekipleri yo-
lun açık kalması için 
yoğun bir çalışma 
gerçekleştirdi. 2’de

Kar imdadına
ekipler koştu
�alanYa Gedevet 

Yaylası’nda kardan 

mahsur kalan vatan-

daşlar kurtarıldı. 3’te

TuRİzMdE YENİ ocAK REKoRu üRETİcİLERE bİTKİ SAğLIğI EğİTİMİ
�anTalYa’Da, ocak ayı, yüzde 

1’e yakın artışla ‘tüm zaman-
ların en yüksek turist sayısı-
na ulaşılan ocak ayı’ olarak 
kayıtlara geçti. 2’de

�GazİPaŞa İlçe Tarım mü-
dürlüğü, fasulye üreticile-
rine yönelik bitki sağlığı ve 
zararlılarla mücadele konu-
larında destek sağladı. 2’de

ASAT’tan su kayıp ve 
kaçaklarına sıkı takip

32 ilçe belediyesinin katılımıyla 
düzenlenen çalıştayda su

kayıp ve kaçaklarına yönelik 
sıkı takip anlatıldı 

PRoJENİN İLK çALIŞTAYI 

Salgın artıyor 
hekimler uyarıyor
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Ezberler var 
bozulamayacak!

Adına ‘EĞİTİM’ dedi-
ğimiz ezberimiz var, 
adına ‘EV GENCİ’ 

dediğimiz gençlerimiz var. 
Sürekli değişen eğitim sitemi 
nedeniyle çareyi yurt dışın-
da arayan ve adına ‘BEYİN 
GÖÇÜ’ dediğimiz ezberle-
rimiz var ama gelin görün 
ki ezberler bozuluyor ve 
öğrencinin de ekonominin 
de sınavı bitmiyor. Buyu-
run işte, Yüksek Öğretim 
Kurumları Sınavı (YKS) giriş 
ücreti yüzde 291,3 oranında 
artmış, denilen bu ve de her 
oturum için sınav ücreti ise 
bilmem kaç liraya çıkmış. 
Yani sınav ücretleri de harç-
ları da enflasyona yenilmiş 
ve de YKS enflasyondan na-
sibini almış. Sahiden yazık, 
geleceğimizin umudu olan 
bu gençlerimize.

***
Ve dahi yapılan araştır-

malara göre, ülkemizde 
4 milyonun üzerinde ev 
genci varmış. Bunlar kim 
mi; üniversite mezunu olup 
da eğitimini aldığı branşta 
herhangi bir iş bulmayan, 
umutlarını tüketen, gelece-
ğinden kaygı duyan gençler. 
Ne bir işte çalışıyor ne de 
okuyor. Kendilerini eve 
kapatmış, maddi açıdan 
geçinememekle sınanan 
gençler. Enflasyon depres-
yonu yaşayan ve adına ev 
genci denen geleceğimizi 
de böylece enflasyon ezip 
geçmiş.

***
Dikkat beyler! Beyin 

göçü de artıyormuş, kim mi 
söylüyor? Yapılan araş-
tırmalar ve ekonomistler 
söylüyor. Sürekli değişen 
eğitim sistemi nedeniyle 

kafası allak bulak olan genç 
beyinler, çareyi yurtdışı 
eğitimde arıyor. Sadece bu 
mu; gelecek kaygısı, uçup 
giden umutlar gençlerin gö-
zünü yurt dışına çevirmesine 
neden oluyor. Daha vahimi 
ise beyin göçünün liselilere 
kadar inmesi. Özellikle de 
yabancı dilde eğitim veren 
liselerden mezun öğrenci-
lerin çoğunun yurtdışındaki 
üniversitelere başvuruyor 
olması. İstatistiki rakamlara 
hiç girmeyelim isterseniz 
zira sayının arttığına dikkat 
çekiliyor. Kapağı yut dışına 
çoktan atan doktorlarımıza 
ise hiç değinmeyelim. Zira 
kamu hastanelerindeki jet 
muayene sistemi ortada.

***
Bu arada kademeli emek-

lilik isteyen milyonlar yine 
meydanlarda ses yükselterek 
kademeli emeklilik eylemi 
yaptı. Yaşı beklemeden 
erken emeklilik isteyen çalı-
şanların gözü kulağı kirişte. 
Yeni yasama döneminde 
kademeli emeklilik masaya 
gelir mi gelmez mi? Hatır-
larsınız emeklilik sistemin-
de değişiklik sinyali veren 
Ankara, kademeli emeklilik 
sistemini açıklarken pirim 
miktarının, yaşın ve de öde-
nen sürenin dikkate alınaca-
ğını belirterek sürdürülebilir 
bir sistemden söz etmişti. 
Dolayısıyla bu açıklamanın 
ardından kademeli emeklilik 
için beklentilerin de yeniden 
arttığı söylenmişti. O zaman 
soru şu, kademeli emekli-
lik ne zaman çıkar, şartları 
nedir? Diyelim ve konuya 
noktayı koyalım. Güzel bir 
hafta sonu geçirmeniz dile-
ğiyle sağlıcakla kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

GAzİpAşA İlçe Tarım Müdürlüğü, fa-
sulye üreticilerine yönelik bitki sağlığı ve 
zararlılarla mücadele konularında bilgi-
lendirme yaparak teknik destek sağladı. 
Demonstrasyon seralarında gerçekleştiri-
len izleme çalışmalarıyla üreticilere zarar-
lılara karşı etkili yöntemler anlatıldı.

Gazipaşa İlçe Tarım Müdürlüğü, üretici-
lere yönelik teknik destek ve bilgilendir-
me çalışmalarına hız kesmeden devam 
ediyor. İlçe Müdürlüğü’ne bağlı ziraat mü-
hendisleri, seralarda üretim yapan çiftçile-
re bitki sağlığı ve zararlılarla mücadele ko-
nularında kapsamlı bilgilendirme yaparak 
teknik destek sağladı. Tarım Müdürlüğü 
ekipleri, fasulye üretimi yapılan seralarda 
gerçekleştirilen demonstrasyon çalışmala-
rı kapsamında, zararlılarla etkin mücade-
le yöntemlerini üreticilere aktardı. Bitkile-
rin sağlıklı bir şekilde büyümesi için erken 
teşhis ve doğru müdahalenin önemine de-
ğinen uzmanlar, çiftçilere zararlılara kar-
şı nasıl önlem alabileceklerini uygulamalı 
olarak gösterdi. Gazipaşa İlçe Tarım Mü-
dürlüğü yetkilileri, bölgedeki tarımsal üre-
timi daha verimli hale getirmek adına bil-
gilendirme çalışmalarının düzenli olarak 
devam edeceğini belirtti.  İHA

DünyAnın en önemli turizm kentle-
rinden Antalya, 2024 yılında bir ön-
ceki yıla göre yüzde 8 artışla toplam 
17 milyon 278 bin 103 turist sayısı 

ile tüm zamanların rekoruna ulaştı. 2024 yı-
lında 3 milyon 909 bin 960 ziyaretçi ile Rus-
ya’nın ilk sırada, 3 milyon 517 bin 589 ziya-
retçi ile Almanya’nın ikinci, 1 milyon 574 bin 
167 ziyaretçi ile İngiltere’nin üçüncü oldu-
ğu Antalya’da, 1 milyonu aşan ziyaretçi ile 
polonya ve gurbetçiler ilk beş içerisinde yer 
aldı.

YENİ OCAK REKORU

Hem kuzey hem güneydeki savaşlar, eko-
nomik sorunlar gibi birçok olumsuzlukla 
yeni yıla giren Antalya, tüm bu olumsuzluk-
lara rağmen 2025’e rekorla başladı. Devlet 
Hava Meydanları İşletmesi (DHMİ) Genel 
Müdürlüğü’ne bağlı Antalya ve Gazipaşa ha-
valimanlarına 2025 yılının ocak ayında ge-
len toplam turist sayısı, geçen yılın aynı dö-
nemine göre yüzde 0,84 oranlık artışla 231 
bin 14 oldu. Geçen yılki turist sayısına göre 
1915 kişinin daha fazla geldiği 2025 yılının 
ocak ayı, ‘tüm zamanların en yüksek turist 
sayısına ulaşılan ocak ayı’ olarak kayıtlara 
geçti.

RUSLAR VE ALMANLAR

Ocak ayındaki turistlerin milliyetlerine 
göre dağılımına bakıldığında 43 bin 28 turist 
sayısı ve yüzde 25’lik milliyet payıyla Ruslar 
ilk sırada yer alıyor. İkinci sıradaki Alman-
ya’dan 39 bin 64, üçüncü İngiltere’den 18 bin 
227, dördüncü polonya’dan 10 bin 19 turist 
geldi. En çok turist gelen diğer ülkeler Ukray-
na, Kazakistan, Hollanda, Kırgızistan, Avus-
turya, Belçika, Fransa, İsveç olarak sıralandı.

İngiltere, Hollanda başta olmak üzere bir-
çok uluslararası fuara katılan, özellikle mart 
ayında düzenlenecek ıTB Berlin Fuarı’na ha-
zırlanan turizmciler, yaz dönemi rezervas-
yonlarının geçen yıla göre iyi gittiğini açıkla-

dı. Diğer yandan şubat ayına da geçen yılın 
aynı dönemine göre küçük artılarla başlayan 
sektör, 8 şubat itibarıyla toplam turist sayı-
sında 302 bini aştı. Artış oranı yüzde 2 olarak 
kaydedildi.  DHA

Turizmde yeni 
Ocak rekOru
Turizmde 2024 yılında 17 milyonu aşkın turist sayısıyla tüm zamanların 
rekorunu kıran Antalya’da, 2025 yılının ocak ayı, yüzde 1’e yakın artışla 

‘tüm zamanların en yüksek turist sayısına ulaşılan ocak ayı’ olarak 
kayıtlara geçti. Geçen yıla göre turist sayısı 1915 artışla 231 bin 14’e ulaştı

Konya karayolunda 
kar yağışı etkili oldu

KAr yağışı Akseki’nin Yarpuz Mahallesi’nden 
itibaren başlayıp, Seydişehir’e kadar devam etti. 
Kar yağışı sabah saatlerinde etkisini yitirirken 
bin 825 metre rakımlı Alacabel’de yaklaşık 3 
kilometrelik bölgede yerini tipiye bıraktı. Kar 
yağışının başlaması ile birlikte Karayolları Alaca-
bel ekipleri Antalya ile Konya arasında ulaşımı 
sağlayan ve özellikle kar yağışının etkili olduğu 
Alacabel’de yolun açık kalması için hummalı 

bir çalışma başlattı. Çok sayıda iş makinesi ile 
kar temizleme ve tuzlama çalışması yapılırken, 
bölgede kar kalınlığının yer yer 15 santimetreye, 
bin 825 metre rakımlı Alacabel’de ise kar kalınlı-
ğının yaklaşık 20 santimetreye ulaştığı öğrenildi.

ULAŞIM AKSADI 

Karayolları Alacabel ekibinin yolda kar kürü-
me ve tuzlama çalışmasını aralıksız sürdürdü. 

Yol tüm araç trafiğine açık tutularak trafik hiçbir 
şekilde aksamadı. Karayolları Bölge Müdürlüğü 
ekipleri bu yolu kullanacak sürücülerin yanla-
rında her ihtimale karşı zincir bulundurmaları 
yönünde uyarıda bulundu. Kar yağışı nedeniyle 
ulaşımda herhangi bir aksama yaşanmazken, 
hava sıcaklığının eksi 5-10 derecelere düşmesi 
nedeniyle don tehlikesine karşı sürücülerin dik-
katli olmasını istedi. İHA

Antalya-Konya 
karayolunda bin 

825 metre rakımlı 
Alacabel’de kar yağışı 
etkili oldu. Kar yağışı 
nedeniyle karayolları 

ekipleri ulaşımın 
aksamaması için 

yoğun şekilde aralıksız 
çalışma sürdürdüÜreticilere

bitki sağlığı 
eğitimi verildi

Kepez, iş arayanları
Çelebi ile buluşturuyor

KEpEz Belediyesi iş arayanlar ile işve-
renleri buluşturmaya devam ediyor. Ke-
pez İş ve İstihdam Geliştirme Merkezi, 
bu seferde iş arayanları Antalya Havali-
manı’nın önde gelen yer hizmetleri şir-
ketlerinden biri olan Çelebi ile buluşturu-
yor. Bu kapsamda, bugün saat 10.00 ile 
14.00 arasında Mimar Sinan Kongre Mer-
kezi’nde toplu mülakat gerçekleştirilecek. 

Mülakatta, 18 ile 40 yaş aralığında vasıf-
lı ve vasıfsız işçi, D-D1-C-C1 ehliyetine sa-
hip şoför alımı yapılacak. Kepez İş ve İs-
tihdam Geliştirme Merkezi sayesinde iş 
arayanlar, iş bulma sürecinde kapı kapı 
dolaşmak zorunda kalmadan doğrudan 
işverenlerle buluşuyor. İşverenler de kri-
terlerine uygun personeli kolayca seçme 
fırsatı yakalıyor. İHA

Kepez Belediyesi, Kariyer Günü kapsamında, Avrupa’nın 
önde gelen yer hizmetleri şirketlerinden ve Türkiye’nin sektör 

liderlerinden bir olan Çelebi ile iş arayanları bir araya getirecek
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ANTALYA’da, polis ekiplerinin son 
1 haftada düzenlediği kaçakçılık ope-
rasyonlarında, 217 bin 266 şişe kaçak 
içki, 10 bin 220 dolu makaron, 2 bin 
794 litre kaçak içki ve 21 kaçak tarihi 
eser ile sikke ele geçirildi. DHA

Kaçakçılığa geçit yok

AlAnyA’nın yüksek kesimlerinde et-
kisini gösteren yoğun kar yağışı ve 
olumsuz hava koşulları dolayısıyla 
ulaşımda aksamalar yaşandı. Gede-

vet Yaylası yol ayrımında 2 aracıyla mahsur 
kalanlar durumu Alanya Belediyesi’ne bildi-
rerek yardım istedi. Alanya Belediyesi Acil 
Koordinasyon Merkezi koordinesindeki ekip-
ler, vakit kaybetmeden bölgeye ulaştı. Ekip-
ler, iş makineleriyle yolları açarak, mahsur 
kalan araçları güvenli bölgelere çekti ve va-
tandaşların güvenliğini sağladı.

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Öz-
çelik, “Belediye ekiplerimiz, gece gündüz de-

meden vatandaşlarımızın güvenliği için 
sahada görev başında. Yoğun kar yağışı ne-
deniyle ulaşımda aksama yaşayan vatan-
daşlarımızın yardımına koştuk. Hemşehrile-
rimizden, özellikle yüksek kesimlerdeki kış 
şartlarına karşı dikkatli olmalarını önemle 
rica ediyorum” dedi. 

Başkan Özçelik, Alanya Belediyesi olarak 
kış aylarında olası olumsuz hava koşulları-
na karşı halkın mağdur olmaması için çalış-
maların aralıksız sürdürüleceğini kaydede-
rek, vatandaşların herhangi bir durumda 444 
82 07 numaralı hatta ulaşabileceklerini söy-
ledi. dHa

AKsEKi ilçesi Değirmenlik Mahal-
lesi’nde yaşayan lise son sınıf 
öğrencisi Kamil Girgin, 
hafta sonu ailesiy-
le pikniğe gitti. An-
tik eşyalara me-
raklı olan Girgin, 
piknik alanın-
daki yıkıntılar 
içerisinde ge-
zinirken topra-
ğın içerisinde bir 
çömlek parçası 
buldu. Çömleği kal-
dıran Girgin, toprağın 
içerisine karışmış iki eski 
para buldu. Girgin, bulduğu sikke-
leri ailesiyle birlikte side Müze Mü-
dürlüğüne giderek teslim etti. Kamil 
Girgin, “Babam, annem ve kardeşle-
rim hep birlikte ailecek gezmeye git-
miştik. Orman içerisinde yığıntı taş-
lar gördüm. Yakınına gittiğim zaman 
çok sayıda kırmızı renkli çömlek par-
çaları buldum” dedi.

DİKKATİNİ ÇEKİYORDU 

Tatil dönemlerinde ailesi ile birlik-
te müze ve ören yerlerini gezdikleri-
ni ve her zaman dikkatinin çektiği-
ni söyleyen Girgin, “Ailemle her tatil 
döneminde çok fazla müze gezdiği-
miz için ören yerleri, eski eşyalar gibi 
şeyler her zaman dikkatimi çeker. Bu 
yıkıntılar içerisinde gezinirken topra-
ğın içerisinde bir çömlek parçasının 
ucunu gördüm. Merak edip kaldır-
dığımda toprağın içerisine karışmış 
iki tane eski para buldum. Buldu-

ğum çömlek parçaları ve paraları an-
nem ile babamın yanına götürdüm. 
Annem tarih öğretmeni olduğu için 
bu paraların tarihi eser olabileceği-
ni, müzeye teslim etmemiz gerektiği-
ni söyledi” diye konuştu. Girgin, şöy-
le devam etti: “Bize en yakın müze 
Manavgat side Müzesi olduğu için 
babamla birlikte iki çömlek parça-
sı ve iki eski parayı alarak side Müze 
Müdürlüğüne gittik. Müzeye tes-
lim ettik. Teslim alındığına dair tuta-

nak tuttular. Çömlek parçalarını al-
dığımız yere bırakmamız için bize 
geri verdiler. sikkelerin birinin Doğu 
Roma, diğerinin de Roma dönemi-
ne ait bronz sikke olduğunu öğren-
dik. Paraların ise değeri konusunda 
bir komisyon kurulacakmış. Bu ko-
misyonun taktiri ile Kültür ve Turizm 
Bakanlığı tarafından para ödülü ile 
ödüllendirileceğim söylendi ve side 
Müze Müdürü bizim bu tutumumuz-
dan dolayı teşekkür etti.”  İHA

MuRATPAşA Belediyesi’nde yangın tat-
bikatı çağrısı anonslarla yapıldı. Belediye 
personeli kısa süre içinde belediyenin ya-
nında Atatürk Kent Meydanı’nda yer alan 
‘Acil Toplanma Noktası’nda bir araya geldi. 
Afet işleri Müdürlüğü personellerinden sa-
met savaş’ın eğitmenliğinde gerçekleştirilen 
yangın tatbikatında yangın söndürülürken, 
kullanılan ekipmanların nasıl kullanılması 
gerektiği konusunda bilgiler verildi. Elektrik 
yangınlarında hem yangını kontrol altına 
alabilmek hem de elektrikli cihazları koruya-
bilmek adına farklı yangın tüplerinin kulla-
nılması gerektiğine değinen savaş, eğitimde 
yangın battaniyesinin kullanımını da uygu-
lamalı olarak katılımcı personellere gösterdi. 
savaş, yangını boğmak için kullanılan batta-
niyenin yangından etkilenen bireyin üzeri-
ne sarılmasıyla oksijen temasının kesildiğini 
ve kurtarma girişiminin olumlu sonuçlan-
dığını söyledi. Yangın söndürmede 2 metre-
lik mesafenin ideal olduğunu belirten savaş, 

45 derecelik sporcu duruşu açısıyla yangı-
na müdahale edilmesi gerektiğinin de altını 
çizdi. Ardından personel, uygulamalı olarak 
yangın söndürme deneyimi yaşadı.

GERÇEĞİ ARATMADI 

Çoğu evde ve iş yerinde yangın söndürme 
tüplerinin bulunmasına rağmen nasıl kul-
lanılacağı konusunda çoğu insanın fikir sa-
hibi olmadığını söyleyen Turunç Masa per-
soneli Özlem Kavakdereoğlu, “Verimli bir 
tatbikat oldu. Bilgilerimi tazeledim. umarım 
yaşamak zorunda kalmayız” diye konuştu. 
sivil savunma uzmanı Vural Çetin ise “Per-
sonelimizin yangın anında nasıl davranma-
sı gerektiğini, yangın tüplerinin nasıl kulla-
nıldığını ve duruş pozisyonlarını uygulamalı 
olarak personelimizle paylaştık” dedi. Yan-
gın tatbikatları, ana hizmet binasının ardın-
dan belediyeye bağlı aşevi, etüt merkezleri, 
öğrenci yurdu ve diğer işletmelerde de sür-
dürülecek. dHa

Yaylada kar nedeniyle 
mahsur kalanlar kurtarıldı

Alanya Gedevet Yaylası’nda yoğun kar 
yağışı nedeniyle araçlarında mahsur 
kalan vatandaşlar Alanya Belediyesi 

ekipleri tarafından kurtarıldı
GAziPAşA ilçesinde öğrenci servis 

minibüsü ile kamyonetin çarpıştığı ka-
zada 20 öğrenci hafif yaralandı. Olay, 
saat 15.30 sıralarında Gazipaşa’ya bağ-
lı Karalar Mahallesi’nde meydana gel-
di. Karalar ilk ve Ortaokulu’ndan aldığı 
öğrencileri taşıyan sürücüsünün kim-
liği öğrenilemeyen 07 C 50028 plakalı 
minibüs ile karşı yönden gelen 07 NYB 
79 plakalı kamyonet çarpıştı. Çarpış-
manın şiddetiyle araçlarda maddi ha-
sar meydana gelirken, minibüste bulu-
nan 20 öğrenci hafif şekilde yaralandı. 
ihbar üzerine olay yerine sağlık ve jan-
darma sevk edildi. Gazipaşa Devlet Has-
tanesi’ne sevk edilen öğrencilerin sağ-
lık durumlarının iyi olduğu öğrenildi. 
Gazipaşa ilçe Milli Eğitim Müdürü Rem-
zi Yetkin hastanede öğrencileri ziyaret 
ederek geçmiş olsun dileklerinde bu-
lundu. Öğrencilerin hastanedeki kont-
rollerini ardından taburcu edildiği öğre-
nildi. Kaza ile ilgili inceleme başlatıldı. 
dHa

Öğrenci servisiyle 
kamyonet çarpıştı

KENDilERiNi bakanlıkta görev-
li memur olarak tanıtıp, 90 milyon 
Tl, çok sayıda gayrimenkul ve araç 
alarak dolandırıcılık yaptığı belir-
lenen şüphelilere yönelik düzenle-
nen operasyonda 14 kişi tutuklan-
dı. Antalya Emniyet Müdürlüğü 
Kaçakçılık ve Organize suçlarla 
Mücadele ekipleri, kendilerini Çev-
re, şehircilik ve iklim Değişikliği 
Bakanlığı’nda görevli memur ola-
rak tanıtıp, üst düzey bürokrat ve 
siyasi tanıdıkları olduğunu söyle-
yerek, 15 kişiye Antalya merkez ve 
ilçelerinde hazineye ve kurumla-
ra ait taşınmazları sahte belge dü-
zenleyip sattığı belirlenen 24 şüp-
helinin 90 milyon Tl, çok sayıda 
gayrimenkul ve araç alarak hak-
sız kazanç elde ettiğini tespit etti. 
Olaya ilişkin çalışma yapan ekip-
ler, şüphelilerden 2’sinin yurt dı-
şında, 2’sinin ise cezaevinde oldu-
ğunu belirledi. 20 şüpheli, Antalya 
merkezli 4 ilde yapılan eş zaman-
lı operasyonda yakalandı. şüphe-
lilerden 5’i ifadelerinin ardından 
Cumhuriyet savcısının talimatıyla 
serbest bırakıldı. Cezaevinde bulu-
nan 2 şüpheli ile birlikte toplam 17 
kişi adliyeye sevk edildi. Mahke-
meye çıkarılan şüphelilerden 14’ü 
tutuklandı, 3 kişiye ise adli kontrol 
kararı uygulandı. dHa

Kendilerini 
memur olarak 

tanıtıp 90 milyon 
dolandırdılarÜsT geçide 30 metre mesafede yol-

dan karşıya geçmek isteyen yayaya 
önce motosiklet, ardından da hafif ticari 
araç çarptı. Hastaneye kaldırılan yaya 
hayatını kaybederken, motosiklet sürü-
cüsü ise yaralandı. Kaza, saat 23.50 sı-
ralarında Kepez ilçesi Yenidoğan Ma-
hallesi Dumlupınar Bulvarı üzerinde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre, 
Kültür Tramvay durağında tramvay-
dan inen ve yolun karşısına geçmek is-
teyen lütfü Büyükaydın’a (27), Ahmet 
Doğan T.’nin kullandığı 35 AJE 250 pla-
kalı motosiklet çarptı. Kazada motosik-
let sürücüsü ve lütfü Büyükaydın farklı 
noktalara savrulurken, sürüklenen mo-
tosiklet ise yaklaşık 100 metre ileride 
durabildi. Çarpmanın etkisiyle savrulan 
ve yerde hareketsiz yatan Büyükaydın’ı 
fark etmeyen Baran B. idaresindeki 07 
ARD 211 plakalı hafif ticari araç üzerin-
den geçti. Kazayı gören vatandaşlar ve 
diğer sürücülerin 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne ihbarı üzerine olay yerine çok sa-
yıda ambulans ve polis ekibi sevk edil-
di. sağlık ekiplerinin müdahalelesi ile 
hayata döndürülen lütfü Büyükaydın, 
ambulansla kaldırıldığı Akdeniz Üni-
versitesi Hastanesi’nde doktorların tüm 
müdahalelerine rağmen kurtarılama-
yarak hayatını kaybetti. Kazada yara-
lanan motosiklet sürücüsü Ahmet Do-
ğan T. ise, Antalya Eğitim ve Araştırma 
Hastanesine kaldırıldı. Araç sürücüsü 
Baran B. polis merkezine götürülürken, 
polis ekiplerinin kaza yerindeki incele-
mesinin ardından araçlar çekici ile yol-
dan kaldırıldı. İHA

Önce motosiklet
sonra araba çarptı

Lise öğrencisi 
bronz sikke buldu

Bir lise öğrencisi, hafta sonu ailesiyle gittiği piknik alanında Roma ve Doğu 
Roma dönemine ait 2 bronz sikke buldu. Genç, bin yıllık olduğu tahmin edilen 

sikkeleri babası ile birlikte Side Müze Müdürlüğü yetkililerine teslim etti

Muratpaşa’da yangın tatbikatı
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Yurttan
kısa kısa

Şehidin ailesine 
acı haber ulaştı

SURİYE’NİN kuzeyinde teröristlerin 
taciz ateşinde yaralanıp tedaviye alın-
dığı hastanede 6 gün sonra şehit olan 
Piyade Uzman Çavuş Osman Oktay’ın 
İzmir’in Konak ilçesinde yaşayan 
ailesine acı haber ulaştı. Nişanlı olan 
Oktay’ın Mayıs’ta düğün yapmayı plan-
ladığı bildirildi. Edremit 10. Komando 
Tugayı’nda görevli Oktay’ın geçici gö-
revle Suriye sınırına gittiği ifade edildi.

‘Yakışıklı Güvenlik’ 
çakardan ceza yedi

SOSYAL medyada ‘Yakışıklı güven-
lik’ olarak tanınan Muhammet Sürme-
li’ye ‘izinsiz reklam-logo kullanmak’, 
‘çakar lamba kullanma’, ‘cam filmi 
takma ve araçta teknik değişiklik yap-
mak’ maddelerinden toplamda 142 bin 
255 lira idari para cezası uygulandı. 
Öte yandan Sürmeli’nin sürücü belge-
sine 1 ay süreyle el konulurken aracıda 
1 ay süreyle trafikten menedildi.

İzmir Valisi Elban: 
Tsunami riski yok

İZMİR’DE, Ege Denizi’ndeki sismik 
aktiviteye yönelik olası risk değerlen-
dirmesi bölgesel koordinasyon toplan-
tısı düzenlendi. İzmir Valisi Süleyman 
Elban, “Tüm modellemelere göre 
Santorini Adası civarında oluşacak bir 
deprem, tsunami ve volkanik patla-
madan ilimizin etkilenme ihtimalinin 
çok az olduğu ya da olmadığı yapılan 
tüm modelleme sonucunda ortaya 
çıkmış durumda” dedi. 

Gelinini öldüren 
adama 24 yıl ceza

ANKARA’NIN Altındağ ilçesinde oğ-
lunun intiharından sorumlu tutarak 
tartıştığı gelini Derya Demir›i tabanca 
ile öldüren Satılmış Demir’e tutuklu 
yargılandığı davada ‘Kadına karşı 
kasten öldürme’ suçundan takdir in-
dirimi uygulanarak 24 yıl hapis ceza-
sı verildi. Satılmış Demir’e ‘Ruhsatsız 
silah bulundurma’ suçundan da 1 yıl 
3 ay hapis cezasına çarptırdı. 

Adana’da katil 
şoför tutuklandı

ADANA’DA geçen hafta 

otoparkta tabancayla vurularak 

öldürülen iş insanı Saltık Buğra 

Keçebaş’ın cinayet şüphelisinin, 

şoförü Mehmet Ali Kartal oldu-

ğu ortaya çıktı. Olayın ardından 

kaçtıktan sonra otoyolda aracını 

çekiciye yükletip arka koltu-

ğunda yatarak İstanbul’a gittiği 

belirlenen Kartal, polis ekipleri 

tarafından yakalandı. Kartal, çı-

karıldığı mahkemede tutuklandı.

Ispartalı gencin 
cesedi bulundu

ISPARTA’NIN Keçiborlu ilçesi 

Kılıç köyünde çobanlık yapan 

16 yaşındaki Kemal Aksüzek, 10 

Şubat akşamı av tüfeğini de ya-

nına alıp ailesine ava gideceğini 

belirterek evden çıkmış ve bir 

daha haber alınamamıştı. Arama 

çalışmalarının 3’üncü gününde 

Kemal Aksüzek’in cansız bedeni 

bulundu. Kemal Aksüzek’in 

ölüm nedeni, yapılacak otopsi-

nin ardından netlik kazanacak.

Şanlıurfa’da 
iş kazası: 1 ölü

ŞANLIURFA’DA Gelibolu Mahal-

lesi’nde elektrik dağıtım şirketi ta-

rafından yürütülen direk yenileme 

çalışmaları sırasında, vinçle kaldı-

rılan tonlarca ağırlığındaki direk, 

çalışma yapan işçilerin üzerine 

devrildi. İşçilerden Ömer Uğraş 

kurtarılamazken Mehmet Kılıç’ın 

hastanedeki tedavisi sürüyor. Vinç 

operatörü C.D. gözaltına alınırken 

olayla ilgili soruşturma başlatıldı.

DHA-İHA

Hür-Sen Konfederasyo-
nu İl Temsilcisi ve Hürriyet-
çi Eğitim Sen Antalya 1 No’lu 
Şube Başkanı Hilmi Taner, 
13 Ocak 2025’te gerçekleşti-
rilen iş bırakma eylemi son-
rası Milli Eğitim Bakanlığı Personel 
Genel Müdürlüğü’nün yalnızca öğret-
menlere yönelik tebligat göndermesi-
ni eleştirdi. Taner, aynı eyleme katılan 
hizmetli, aşçı, mühendis, şoför gibi di-
ğer eğitim çalışanlarına neden benzer 
bir tebligat yapılmadığını ifade ederek 
eğitim çalışanlarının bir bütün oldu-
ğunu söyledi.

SERT ELEŞTİRİ 

Hür-Sen Konfederasyonu İl Temsil-

cisi ve Hürriyetçi Eğitim Sen Antalya 
1 No’lu Şube Başkanı Hilmi Taner, 13 
Ocak 2025’te gerçekleştirilen iş bırak-
ma eylemi sonrası Milli Eğitim Bakan-
lığı Personel Genel Müdürlüğü’nün 
yalnızca öğretmenlere yönelik tebli-
gat göndermesini eleştirdi. Taner, aynı 
eyleme katılan hizmetli, aşçı, mühen-
dis, şoför gibi diğer eğitim çalışanla-
rına neden benzer bir tebligat yapıl-
madığını Ayrıca, tüm sendikaların 
katıldığı 10 Mayıs’taki iş bırakma ey-
leminde benzer bir uygulamanın ya-
pılmadığına dikkat çekti. 

SADECE ÖĞRETMENLER Mİ VAR?

Başkan Taner “Sendikalar arasın-
da ayrımcılık yapanlar şimdi de kamu 

çalışanları arasında bilerek ya da bil-
meyerek ayrımcılık yapmaktadır. 
Çünkü 13 Ocak 2025 tarihinde iş bı-
rakanlar sadece öğretmenler değildir. 
Diğer iş kollarındaki kamu çalışanları 
da aynı gün iş bırakmıştır. İş bırakan 
eğitim çalışanları arasında ilgili sendi-
kalara üye olan hizmetli, aşçı, mühen-
dis, şoför gibi genel idare hizmetleri sı-
nıfı personel de vardır. Şimdi Personel 
Genel Müdürlüğü’nün söz konusu ya-
zısı öğretmenlere tebliğ edilirken aynı 
iş bırakma eylemine katılan diğer eği-
tim çalışanlarına neden tebliğ edil-
miyor? Genel müdürlük cephesinden 
bakıldığında MEB sadece öğretmen-
lerden mi ibarettir?” ifadeleriyle tep-
ki gösterdi.

SES Şubesi, influenza 
vakalarındaki hızlı ar-
tışa dikkat çekerek va-
tandaşları uyardı. Eş 

Başkan İçöz, test yapılmama-
sının, acil servislerdeki yo-
ğunluğun ve hastanelerde yatak bul-
mada yaşanan sıkıntıların halk sağlığı 
açısından ciddi risk oluşturduğunu be-
lirtirken sağlık çalışanlarının, solunum 
yolu numunelerinin alınması, görün-
tüleme tetkiklerinin zamanında yapıl-
ması ve özellikle hastaneler ile toplu 
alanlarda maske kullanımının teşvik 
edilmesi gerektiğini söyledi. 

VERİLER PAYLAŞILMALI 

Sağlık Bakanlığı’nın verileri şeffaf 
şekilde paylaşması çağrısında bulu-
nan Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçi-
leri Sendikası (SES) Antalya Şube Eş 
Başkanı Şükran İçöz, grip vakalarında-
ki artışa karşı önlem 
alınmazsa sağlık 
sisteminin daha bü-
yük bir yük altına 
gireceğini ifade etti. 
İçöz, influenza virüs-
lerindeki artışın kay-
gı verici düzeye çıktı-
ğını belirterek, “Hem 
Antalya’da hem di-
ğer illerdeki üyele-
rimizden gelen bil-
gilerde özellikle acil 
başvurularında artış 
olduğu, testlerin nere-
deyse hiç yapılmadığı, 

kliniklerde yatak bulma-
da ciddi zorluklar yaşan-
dığı için reçete ile evle-
re gönderilen hastaların 
sıklıkla ağırlaşan kli-
nik tabloları sonucunda 
hastaneye yatırıldıkları 
tespit edilmiştir” dedi.

BAKANLIĞIN 
AÇIKLAMASI 

YETERLİ DEĞİL

“Sağlık Bakanlığı’nın 

kendi sayfasında yaptığı açıklama tat-
min edici düzeyde değildir” diyen İçöz 
“Bakanlık verilerinde acil başvuru ka-
yıtlarının da kayıt altına alınması, ar-
tan kalp krizi vakalarının influenza ile 
bağlantılı olup olmadığına dair bir ça-
lışmanın yürütülmesi ve sonuçlarının 
şeffaflıkla kamuoyuna duyurulması 
önemlidir. Yetersiz istihdamla çalışan, 
koruyucu önlemler alınmaması nede-
niyle iş yükü, hasta ve hastalık yükü 
artan sağlık emekçilerinin güvenliği 
için; acil başvurularında solunum nu-

munelerinin alınması, görüntüleme 
tetkiklerinin zamanında yapılması, ka-
labalık ortamlarda, toplu taşımalarda 
ve özellikle hastanelerde maske takıl-
masının teşvik edilmesi hayati önem 
taşımaktadır. Dünya Sağlık Örgütü ve-
rilerinin de artışı onayladığı, Türk To-
raks Derneği’nin açıklamalarının da 
gözler önüne serdiği artışlar için yu-
karıda saydığımız önerilerimizle sağ-
lık emekçilerinin ve halkımızın sağlık 
hakkını korumaya, takip etmeye de-
vam edeceğiz” şeklinde konuştu.

Salgın artıyor 
hekimler uyarıyor

İnfluenza vakalarındaki artış endişe verici boyutlara ulaşırken acil servislere başvurular giderek 
artıyor. Testlerin yeterince yapılmadığını ve hastanelerde yatak bulmanın giderek zorlaştığını ifade 
eden Şükran İçöz, virüsün yayılmasına karşı maske kullanımı ve erken teşhis çağrısında bulundu

GÜVEN 
GÜNEŞ

Hükümet politikaları halkı mağdur ediyor
SAADET Partisi Antalya 

İl Başkanı Mehmet Fatih 
Tekin, “Bugün bu ülkede 
yaşayan herkes, hüküme-
tin uygulamaları nede-
niyle bir şekilde, mağdur 
olmuş durumda. Kimse güvende de-
ğil, çünkü her yeni karar, her yeni 
düzenleme, her yeni politika bir ke-
simi daha mağdur ediyor” dedi. Te-
kin sözlerine, “Bugün bu ülkede 
yaşayan herkes, hükümetin uygu-
lamaları nedeniyle bir şekilde, mağ-
dur olmuş durumda. Kimse güven-
de değil, çünkü her yeni karar, her 
yeni düzenleme, her yeni politika 
bir kesimi daha mağdur ediyor di-
yerek; “Bu ülkede kim mağdur de-
ğil ki? Asgari ücretli mağdur. 22 bin 

lira ile geçinmek imkânsız. Emekli 
mağdur. Hayatını çalışarak geçirdi, 
14 bin lira ile geçinemediği için yine 
çalışmak zorunda. Öğretmen mağ-
dur. Atanamadı, atanan da hak etti-
ği ücreti alamıyor. Gençler mağdur. 
16 yıl okuyor, çabalıyor ama iş bula-
mıyor. Çiftçi mağdur. Tarlasını ekip 
biçiyor ama kazandığı masrafını bile 
karşılamıyor. Peki, bu mağduriyet-
lerin ortak noktası ne? AK Parti’nin 
getirdiği bu sistem. Bu sistem, çö-
züm üretmiyor, mağduriyet üretiyor. 
Çünkü bu sistem, halkı değil rantı 
düşünüyor. Bu sistem, adaleti değil, 

keyfiyeti esas alıyor” dedi.
Bedeli hep vatandaşların öde-

diğini vurgulan Başkan Tekin, 
“Temel ihtiyaçlarını bile karşı-
layamayan insanlar enflasyo-
nu nasıl artırabilir? Enflasyonu 
artıranlar belli. 2021’de servet 
transferiyle, düşük faizle serve-
tine servet katanlar. Yüksek faiz-
le kazancını daha da büyütenler, 
enflasyonu artırıyorlar. Kazanan 
hep aynı kesim. Bedeli ise halk 
ödüyor. İşte Cumhurbaşkanlığı 
hükümet sistemi budur” şeklin-
de konuştu.

GÜVEN 
GÜNEŞ

Saadet Partisi Antalya İl Başkanı Mehmet Fatih Tekin, 
hükümetin uygulamaları sonucu halkın geçim zorluğu 

yaşadığını belirterek mevcut sistemin sorun ürettiğini ifade etti

Çalışanlar arasında
ayrımcılık yapılıyor

Milli Eğitim Bakanlığı, 13 Ocak’ta gerçekleştirilen iş bırakma eylemine 
katılan öğretmenlere resmi tebligat gönderirken, bazı kamu çalışanlarını 

kapsam dışında bırakmasına Hür-Sen Konfederasyonu tepki gösterdi

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Almanya’da araç 
protestocuları ezdi

ALMANYA’NIN Münih kentindeki 
Seidlstrasse Caddesi’nde bir araç 
eylem yapan Verdi işçi sendikası 
üyelerinin arasına daldı. Olayda en az 
28 kişi yaralandı, çok sayıda ambulans 
ve polis bölgeye sevk edildi. Polis tara-
fından yapılan açıklamada, sürücünün 
24 yaşındaki bir Afgan olduğunu açık-
ladı. Olayın kasıtlı olup olmadığı henüz 
bilinmezken polis soruşturma başlattı. 

Donald Trump’ın 
teklifi kabul edildi

ABD’DE federal hükümetin insan 
kaynakları kurumu Personel Yönetim 
Ofisi, Donald Trump’ın ‘federal hükü-
meti küçültme’ çabaları kapsamında, 
istifa karşılığında çalışanlara tazminat 
ödeme teklifine ilişkin açıklamada 
bulundu. Yaklaşık 75 bin kişinin, 
Trump’ın söz konusu teklifini kabul et-
tiği fakat istifa edenlerin Eylül’e kadar 
maaş almaya devam edeceği bildirildi.

Tayvan’da AVM’de 
patlama: 5 kişi öldü

TAYVAN’IN Taichung şehrinde bulu-
nan ‘Shin Kong Mitsukoshi’ alışveriş 
merkezinin tadilatta olan 12. katında 
şiddetli patlama meydana geldi. Böl-
geye polis, ambulans ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi. İtfaiyeden yapılan açıkla-
mada, 5 kişinin hayatını kaybettiği, 7 
kişinin de yaralandığı aktarıldı. Patla-
manın restorandaki gaz kaçağındaki 
kaynaklanmış olabileceği belirtildi.

California’da 
askeri uçak düştü

ABD’NİN California eyaletinde 
donanmaya ait EA-18G Growler tipi 
savaş uçağı San Diego Körfezi’ne 
düştü. Uçaktaki iki pilot kaza öncesi 
kendilerini fırlatarak kazadan sağ 
kurtuldu. ABD Sahil Güvenliği, 
pilotların suya düştükten sadece bir 
dakika sonra kurtarıldığını bildirerek 
bir balıkçı teknesinin pilotları sudan 
çıkararak orduya ait bir tekneye 
taşıdığını aktardı.

Güney Kore’de 
tekne alabora oldu

GÜNEY Kore’nin Jeju Adası açık-

larında Jeju Sahil Güvenlik Kuvvet-

leri’nden edinilen bilgilere göre, 1’i 

Endonezyalı ve 3’ü Vietnamlı ol-

mak üzere 10 mürettebatı taşıyan 

32 tonluk tekne, acil durum sinyali 

göndererek yardım istedi. Yapılan 

çalışmalar sonucunda alabora olan 

tekneden kaptan ve 4 yabancı mü-

rettebat sağ olarak kurtarılırken 

diğer 5 kişinin arandığı öğrenildi. 

Çin: Diyalog  
tek geçerli yol

ÇİN Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü 

Guo Jiakun, ABD Başkanı Donald 

Trump ve Rusya Devlet Başkanı 

Vladimir Putin’in görüşmesi hak-

kında değerlendirmelerde bulun-

du. Guo Jiakun, “Rusya ve ABD 

arasında uluslararası konularda 

diyalog ve iletişimin arttığını 

görmek güzel. Çin, Ukrayna krizi 

konusunda diyalog ve müzake-

reyi krizden çıkmanın tek geçerli 

yolu olarak görüyor” dedi. 

Trump yönetimi 
basını hedef aldı

ABD Başkanı Donald Trump’ın 

kamu harcamalarını kısmaya 

yönelik adımları tartışma konusu 

olmayı sürdürürken Beyaz Saray 

tarafından yapılan açıklamada, 

New York Times’ın federal hükü-

met harcamalarında usulsüzlük 

yapıldığına dair hiçbir kanıtın 

olmadığı şeklinde yanlış haberler 

yaptığı belirtildi. Açıklamada “An-

laşılan, Google’a erişimleri yok” 

ifadesi kullanıldı.

DHA-İHA

MÜSTAKİl Sanayici ve 
İş İnsanları Derneği (MÜ-
SİAD) yeni yönetim kuru-
lu 11 Ocak’ta gerçekleşti-
rilen seçim sonrası ilk kez 
basın mensupları ile bir ara-
ya geldi. Toplantıda konuşan MÜSİAD 
Başkanı Yusuf Akgül 2025 yılı hedef-
lerinden, ekonomik beklentilere ka-
dar birçok konuda fikirlerini paylaş-
tı. Akgül, “İş dünyasının karşı karşıya 
kaldığı zorlukları da yakından dene-
yimledik. Önce iki yıl süren pandemi, 
ardından asrın felaketi olarak nitelen-
dirdiğimiz deprem ve seçim süreçle-
ri, iş dünyasını ve üyelerimizi ciddi an-
lamda etkiledi. Bu bağlamda, Bu yıl 

için belirlediğimiz temel vizyonumuz, 
“Katma Değer Odaklı Büyüme ve İhra-
cat” olacaktır. Bu anlayış doğrultusun-
da, MÜSİAD Antalya olarak hedefimiz; 
üyelerimizin sadece üretici olmaktan 
çıkıp, uluslararası pazarlarda söz sahi-

bi olan markalara dönüşmesini sağla-
maktır” dedi. Başkan Akgül yıl beklen-
tilerini de ifade ettiği açıklamasında, 
“Yeni yılda, kur ve enflasyon sorun-
larının çözüleceğini umut ediyoruz. 
Pandemiden öncesine döndüğümüz 

zamlar gelmeden biliniyordu. Ancak 
şimdilerde, üretici firma ile tüketici fir-
ma arasındaki aracılarda sıkıntı oldu-
ğunu düşünüyoruz. Söylediğim gibi, 
eskiden bir ürüne zam geleceğinde 2 
ay öncede size bildirirlerdi. Bu da sizin 
duruma ayak uydurmanızı sağlardı. 
Baktığımız zaman büyük fabrikalarda 
bu hala devam ediyor. Ürünlere zam 
gelmeden planlı bir şekilde reaksiyon 
alınması için önceden bildirimler yapı-
lıyor. Ancak aracılar bu zammı sık sık 
ve habersiz bir şekilde yaptıkları için fi-
yat istikrarı sağlanmıyor. Bu da enflas-
yona sebep oluyor. Enflasyon durma-
dıktan sonra asgari ücret zamlarından 
kimse memnun olmayacak” dedi.

HER yangının farklı bir yapıya 
sahip olduğunu söyleyen Ti-
caret Platformu Derneği Baş-
kan Yardımcısı ve yangın 

söndürme sistemleri firması sahibi İs-
mail Ekmekçioğlu, bu nedenle de her 
yangına farklı bir söndürme sistemi 
gerektiğini söyledi. Ekmekçioğlu, ku-
rumlar ve kişilerin hala tek tip yangın 
söndürme sistemiyle bütün yangın-
lara müdahale etmeye çalıştıklarını, 
yanlış müdahalenin de hem can kay-
bına hem de maddi zararlara yol açabi-
leceğini belirterek çoğu kamu kurumu 
hastanelerinde hala klasik söndürme 
sistemlerinin olduğunu belirtti. 

HASTANELERDE                         
DİKKATLİ OLUNMALI 

İsmail Ekmekçioğlu, “Hastaneler, 
özellikle yoğun bakım ve ameliyatha-
neler gibi hassas alanlara sahip oldu-
ğu için yangın söndürme konusunda 
çok dikkatli olunması gerekiyor. Bura-
da klasik yangın söndürme yöntem-
lerini kullanmak büyük tehlike yara-
tır. Yoğun bakımda solunum cihazına 
bağlı bir hastayı düşünelim. Eğer yan-
lış bir söndürme sistemi kullanılırsa, 
hastanın nefes almasını engelleyebi-
lir veya kullanılan elektronik cihazlara 
zarar vererek daha büyük bir felakete 
yol açabilir. Bu nedenle FM-200 (HFC-
227ea) veya Novec 1230 gazlı yangın 
söndürme sistemleri tercih edilmelidir. 
Bu sistemler, yangını hızlıca söndürür-
ken aynı zamanda ortamın oksijen se-
viyesini tehlikeli şekilde düşürmeden 
güvenliği sağlar. Ayrıca, hastanelerde 
kullanılan solunum cihazları ve diğer 
elektronik sistemler oldukça hassas-
tır. Yanlış bir söndürme yöntemi, yan-
gını kontrol altına almak yerine büyük 
maddi zararlara ve hayati tehlikeye 
neden olabilir. Bu yüzden hastaneler-
de mutlaka bu tür gazlı söndürme sis-

temleri kullanılmalıdır” dedi.

ELEKTRİKLİ ARAÇ YANGINLARINA 
MÜDAHALE BİLİNMİYOR

“Elektrikli araçların yaygınlaşmasıy-
la birlikte bu araçlara yönelik yangın 
riskleri de arttı” diyen Ekmekçioğlu, 
“Birçok kişi hala elektrikli araç yangın-
larına nasıl müdahale edilmesi gerek-
tiğini bilmiyor” dedi. Ekmekçioğlu “lit-
yum-iyon bataryalar yüksek sıcaklıkta 
kendi kendini yeniden tutuşturma 
özelliğine sahip olduğu için klasik ABC 
veya karbondioksit yangın söndürme 
sistemleri bu yangınlarda etkisiz ka-
lır. Eğer yanlış bir yöntem kullanılırsa 
yangın tekrar alevlenebilir ve çok daha 
büyük hasarlara neden olabilir. Bu ne-
denle su bazlı soğutma ve özel batarya 
yangın söndürücüler kullanılmalıdır. 
lityum-iyon bataryalar, aşırı ısındığın-
da yangını tamamen söndürmek için 

sadece alevleri değil aynı 
zamanda bataryanın iç sı-
caklığını da düşürmek ge-
rekir. Su sisleme (mist) sis-
temleri ve bataryalar için özel 
olarak geliştirilen dielektrik sıvı-
lar en etkili yöntemler arasında yer alı-
yor. Özellikle apartman altlarına park 
edilen elektrikli araçlar bu konuda bü-
yük bir risk taşıyor. Bina yönetimleri 
bu durumu göz ardı etmemeli ve elekt-
rikli araçların bulunduğu otoparklar 
için yangın güvenlik önlemleri almalı-
dır” ifadelerine yer verdi.

MUTFAK YANGINLARINA ÖZEL 
ÇÖZÜMLER ŞART

Ekmekçioğlu sözlerine, “Otel, resto-
ran ve kafe mutfaklarında çıkan yan-
gınların büyük bir kısmı kızartma yağ-
larından kaynaklanıyor. Ancak birçok 
kişi mutfakta çıkan bir yangına yan-

lış müdahale ediyor ve bu da 
alevlerin daha da büyümesine 
sebep oluyor. Mutfakta mey-
dana gelen bir yangında klasik 

yangın söndürme tüplerini kul-
lanmak genellikle yeterli olmaz. Bu 

tür yangınlar için Wet Chemical (Islak 
Kimyasal) Söndürme Sistemleri kul-
lanılmalıdır. Bu sistemler, yanıcı yağ-
ların tekrar alev almasını engelleyen 
özel bir kimyasal madde içerir ve yan-
gını güvenli bir şekilde kontrol altına 
alır. Ayrıca, mutfaklardaki en büyük 
risklerden biri de davlumbazlarda biri-
ken yağ birikintileridir. Eğer bu bölge-
ye uygun bir yangın söndürme sistemi 
kurulmazsa, yangın hızla yayılabilir ve 
çok daha büyük bir felakete yol açabi-
lir. Mutfaklarda hem çalışanların hem 
de müşterilerin güvenliği için bu özel 
sistemlerin kullanılması zorunludur” 
uyarısında bulundu.

ANTAlYA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek, Belediye İş Sen-
dikası Antalya Şube Başkanı Mehmet 
Mercan ve Güvenlik İş Sendikası An-
talya Bölge Başkanı Recep Mutaf ile 1 
Ocak 2025- 31 Aralık 2026 tarihleri ara-
sını kapsayan Toplu İş Sözleşmesi Pro-
tokolü imzalandı. İmza töreninde ko-
nuşan Başkan Muhittin Böcek, iki yıl 
süreli toplu iş sözleşmesi görüşmeleri-
ni başarıyla tamamladıklarını belirte-
rek, “8 bin 19 Belediye- İş, 822 Güven-
lik- İş olmak üzere toplamda 8 bin 841 
çalışma arkadaşımızı kapsayan toplu 

iş sözleşmemizi imzaladık. Günümüz 
ülke ekonomik koşulları ile Büyükşe-
hir Belediyemizin mali imkanları doğ-
rultusunda en düşük net ücret 37 bin 
430 Tl olmuştur. Toplu iş sözleşme sü-
recimizin başarıyla tamamlanmasında 
emeği geçen tüm çalışma arkadaşları-
ma teşekkür ediyorum. Yeni sözleşme-
mizin tüm çalışma arkadaşlarımıza ha-
yırlı olmasını diliyorum.” dedi.

Belediye İş Sendikası Antalya Şube 
Başkanı Mehmet Mercan ise toplu iş 
sözleşmesinin tüm emekçilere hayır-
lı olmasını dileyerek, “Muhittin Başka-
nımız bir yıl önce de bir ek protokol ile 
işçi arkadaşlarımızı enflasyona ezdir-
medi. Belediyemizin şartlarını zorlaya-
rak en güzelini yaptınız. Sözleşmenin 
imzalanması sürecinde emeği geçen 
katkı koyan herkese teşekkür ederim” 

diye konuştu. Güvenlik İş Sendika-
sı Antalya Bölge Başkanı Recep Mutaf 
ise önceki sözleşmede de Muhittin Baş-
kan’ın ek sözleşmeler ile işçi arkadaş-
ları enflasyona ezdirmediğini vurgula-
yarak, şöyle konuştu: Bu dönemde iki 
yıllık güzel bir sözleşme yaptık. Türkiye 
şartlarının üstünde bir sözleşme oldu. 
Tüm üye arkadaşlarımız adına sendi-
kamız adına teşekkür ediyorum.  DHA

Büyükşehir’den işçiye müjde
Büyükşehir Belediye 

Başkanı Muhittin Böcek, 
Belediye- İş ve Güvenlik İş 
Sendikası arasında 8 bin 
841 personeli ilgilendiren 

toplu iş sözleşmesini 
imzaladı. Belediyede en 
düşük işçi maaşı 37 bin 

430 TL’ye yükseldi

Kamu binalarında
büyüK tehliKe var
Yangın söndürme sistemlerinde yapılan hataların ciddi riskler doğurabileceğini 

belirten uzmanlar, özellikle kamu binalarında klasik yangın söndürme 
yöntemlerinin kullanıldığını bunun ise büyük tehlike yarattığını söyledi

Asgari ücretten patronlar da rahatsız
GÜVEN 
GÜNEŞ
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AntAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi’nin ortağı olduğu, Avru-
pa Birliği ve Türkiye Cumhuri-
yeti Çevre, Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığı tarafından des-
teklenen ‘İklim Değişikliği ile Mücade-
le için Kentsel Su Temin Sistemlerinde 
Verimliliğin ve Güvenilirliğin Geliştiril-
mesi’ başlıklı proje kapsamında 32 ilçe 
belediyesinin katılımıyla çalıştay dü-
zenlendi. Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ASAT Genel Müdürlüğü’nün de 
paydaşı olduğu araştırma projesi, Av-
rupa Birliği ve Türkiye Cumhuriyeti ta-
rafından 433 bin avro hibe desteği ka-
zanmıştı. 18 ay sürecek olan proje için 
ASAT yetkilileri, Malta Heyeti ve Ak-
deniz Üniversitesi’nden gelen akade-
misyenler proje bünyesinde içme suyu 
temin ve dağıtım sistemlerindeki su 
kayıplarının kontrolü için Antalya’da 
üç pilot sahada çalışmaları başlamıştı.

‘SU KAYNAKLARINI TASARRUFLU 
KULLANMALIYIZ’

Su kuruluşlarının ve belediyelerin 
çalışanları için eğitim ve tecrübe pay-
laşımı amacıyla 32 ilçe belediyesinin 
katılımıyla projenin ilk çalıştayı Akde-

niz Üniversitesi’nde düzenlendi. Çalış-
tayda projeden elde edilen deneyimler 
katılımcılara anlatıldı. Projenin Antal-
ya’ya çok faydalı olacağına inandığı-
nı kaydeden ASAT Genel Müdürü İb-
rahim Kurt, “Uluslararası ve değerli 
bir çalışmanın içinde olmaktan dolayı 
mutluyuz.Kaybolan su büyük. Su he-
pimizin ve yerine gelmeyen bir değer. 
Bunu hep beraber korumamız gerekir. 
Yeni su kaynakları bulmaktan ziyade 

var olan kaynakları en verimli ve ta-
sarruflu şekilde koruyabilmeliyiz” diye 
konuştu.

ASAT YARININ DA                          
SUYUNU KORUYOR

ASAT Genel Müdür Yardımcısı Ümit 
Daban da Antalya kenti içme suyu da-
ğıtım şebekesinde belirlenen 3 adet 
izole alt bölgede projenin pilot çalış-
malarına başlandığını söyleyerek, “Bu 
projelerden elde edilen deneyimle-
rin diğer kurumlarla paylaşılması adı-
na ilk çalıştayı ilçe belediyelerin katı-
lımıyla gerçekleşti. Türkiye’nin farklı 
bölgelerinden 32 ilçe belediyesi katılım 
sağladı. ASAT olarak sadece bugünün 
değil, yarının da suyunu koruyacak su 
yönetim politikalarını hayata geçirmek 
için çalışmalara devam ediyoruz” diye 
konuştu.

‘HEDEFİMİZ İZOLE ALT             
BÖLGELERİ ARTIRMAK’

Çalıştayda sunum yapan ASAT Su 
Şebeke ve Arıtma Tesisleri Daire Baş-
kanı Osman Sütçü de su kayıplarıy-

la mücadelede ASAT’ın uygulamaları 
hakkında bilgi verdi. Osman Sütçü şöy-
le konuştu: “Antalya’nın nüfusunun 2 
milyon 750 ama turizmle birlikte yıl-
da 25 milyona yakın ziyaretçi kentimi-
ze geliyor. İlimizde içme suyunun yüz-
de 3 doğal kaynaklardan yüzde 97’si 
ise yeraltı sularından elde edilmekte. 5 
merkez ilçede 146 depo, 268 kuyumuz 
var. 19 ilçede bin 400 üzerinde içme 
suyu kuyusu ve 1350 üzerinde depo 
var. Bunların hepsinin bakım onarı-
mı ASAT tarafından yapılıyor. İlçelerde 
SCADA yatırımlarımız devam etmekte. 
İl genelinde içme suyundaki kayıp-ka-
çak oranlarının azaltılması için 5 mer-
kez ilçede mevcut 70 DMA (İzole Alt 
Bölge) var, hedefimiz bunu 216 DMA 
çıkarmak” diye konuştu.

‘PROJEDE OLUMLU                  
SONUÇLAR ALIYORUZ’

ASAT SCADA Şube Müdürü Dr. Tuğ-
ba Akdeniz, Antalya içme suyu şebe-
kesinde 3 tane alt bölgenin belirlenip 
çalışmalar yapıldığını belirterek, “Bu 
bölgelerdeki abone sayısı, bölgede kul-
lanılan içme suyu şebeke borularının 
çapı, cins ve yaş bilgileriniöz önüne 
alarak 3 alt bölge belirledik. İlk olarak 
içme suyu şebekesinde oluşan su ka-
yıplarının miktarını belirledik daha 
sonra bölgede yüzeye çıkmayan arıza-
ların tespitini yaptık, basınç kırıcı va-
naların montajını yaptık. Proje devam 
ediyor başarılı sonuçlar alıyoruz. Önce 
ilçe belediyelerine deneyimlerimizi an-
latıyoruz, daha sonra il, büyükşehir ve 
son olarak uluslararası ölçekte çalıştay-
lar devam edecek” diye konuştu. Çalış-
tay kapsamında katılımcılar için Kon-
yaaltı ve Kaleiçi DMA Proje Sahasına 
ve ASAT Su Şebeke ve Arıtma Tesisleri 
Daire Başkanlığı’na teknik gezi ve saha 
incelemesi düzenlendi. DHA

ASAT’TAn Su kAyıp ve 
kAçAklArınA Sıkı TAkip

Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü, ‘İklim Değişikliği ile 
Mücadele için Kentsel Su Temin Sistemlerinde Verimliliğin ve Güvenilirliğin 

Geliştirilmesi’ projesi kapsamında belediyelerle deneyimlerini paylaştı

KePez ilçesi Ahatlı Mahallesi 3137 
Sokakta Ömer Karagöz, kendisine ait 
evin yanında bulunan tek göz oda-
yı sokakta kalan ve hurdacılıkla uğra-
şan İzzet Yıldırım’a verdi. Yaklaşık 1 se-
nedir burada kalan ve son zamanlarda 
rahatsızlığından dolayı çalışamayan 
Yıldırım’ın yaşadığı yer, çöp eve dön-
dü. Ömer Karagöz, Yıldırım’ın durumu-
nu Ahatlı Mahalle Muhtarı Şerife Koç’a 
bildirdi. Muhtar Koç’un durumu iletti-
ği Kepez Belediyesi yetkilileri harekete 
geçti. Belediye ekipleri, sabah saatlerin-
de evdeki çöpleri toplamak için operas-
yon başlattı. Gerçekleştirilen temizlikte, 
odadan 1 kamyon dolusu çöp çıkarıl-
dı. Çöpler temizlenirken İzzet Yıldırım 
ekiplerin çalışmasını izledi.

‘EVİMİ TEMİZLESİNLER                   
BANA YETER’

evi temizlenen ve belediye ekibi ta-
rafından daha sağlıklı bir ortama alı-
nacak olan İzzet Yıldırım, “Ben geceleri 
hurda topluyordum. Burada yaşıyo-
rum ama geceleri soğuk oluyor. Bu 
şekilde yaşamak istemiyorum. Bir 
dairem olsa bana yeter. evimi temiz-
lesinler güzel bir yaşamı elde edeyim 
bana yeter” dedi.

Durumu yetkili mercilere bildiren 
Ahatlı Mahalle Muhtarı Şerife Koç, 
“Bize gelen talep üzerine vatandaşımızı 
inceledik ve gerçekten ihtiyacı olduğu-
nu gördük. Bunun üzerine Kepez Bele-
diyesine başvurduk ve başkanımız sa-
hip çıktı. Önce evimizi temizleyeceğiz. 
Arkasından da boyası yapılacak. eşya-
lar gelecek ve sonrasında da sağlık hiz-
metleri yapılacak. Burada evi bulunan 
Ömer Karagöz amcamız bana telefon 
açtı ve vatandaşımızın zor durumda ol-
duğunu söyledi. Ben de gelerek bizzat 
kendim inceledim. Gerçekten zor du-
rumda olduğunu gördüm ve yardım et-
mek istedik. Burası çöp ev gibiydi. Tek 
göz bir odada yaşıyordu. Her yer her 
yerdeydi. İnşallah orayı yaşanılan bir 
yere getirecekler” diye konuştu.

KARAGÖZ: REZİL BİR                
ORTAMDA YAŞIYOR

Kendi müstakil evinin yanında bulu-
nan tek göz odayı Yıldırım’a veren ve 
orada barınmasını sağlayan Ömer Ka-
ragöz ise “Daha önce başka bir evde 
oturuyormuş o da inşaata verilince dı-
şarıda kalmış. Birkaç arkadaş gelip be-
nim tek göz odalı yerde kalmasını iste-
di. Ben de kendilerine ‘Oranın tuvaleti 
banyosu yok, nasıl yaşar’ dedim. ‘Ol-
sun onları başka yerlerde halleder’ de-
diler. Şimdi de hastalandı. Ben de beka-
rım ama akşam çorba yaptım verdim. 
Sonrasında gidip yetkililere haber ver-
dim. Yaklaşık 1 senedir de burada ka-
lıyor. Hastalanmadan önce kendisi ça-
lışıyordu. 2- 2,5 aydır hastalandığı için 
çalışamıyor. Rezil bir ortamda yaşıyor. 
‘Beni bakımevine yollama’ diye yalvar-
dı” şeklinde konuştu. DHA

Çöp ev 
temizlendi

Belediyeler Birliği’nden 
iş güvenliği eğitimi

BÜYÜKŞeHİR Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’in başkanlığını yü-
rüttüğü Akdeniz Belediyeler Birli-
ği’nce organize edilen eğitim, üye 
belediyelerin ilgili daire başkan-
lıkları ve personelinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. ASAT Toplantı Sa-
lonu’ndaki programa; Akdeniz Be-
lediyeler Birliği Genel Sekreteri Sü-
reyya İşeri, İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi İş Sağlığı ve Güvenliği 
Şube Müdürü Dr. Özkan Kaan Ka-
radağ, ilgili daire başkanları, şube 
müdürleri ve belediye personeli ka-
tıldı. eğitimde, ilgili mevzuat hak-
kında bilgi paylaşımı yapılırken, iş 
sağlığı ve güvenliği kültürünün be-
lediye kurumlarına entegre edilme-
si ve sahada karşılaşılan sorunlara 
çözüm üretilmesi hedeflendi. eği-
timde, belediye personelinin iş sağ-
lığı ve güvenliği konusunda daha 
bilinçli hareket etmesini sağlamak 
ve yerel yönetimlerde güvenli çalış-
ma kültürünü yaygınlaştırmak için 
neler yapılması gerektiği anlatıldı.

eğitimin açılış konuşmasını ya-
pan Akdeniz Belediyeler Birliği Ge-
nel Sekreteri Süreyya İşeri, iş sağlığı 
ve güvenliğinin yalnızca çalışanla-

Akdeniz Belediyeler 
Birliği, üye belediyelerin 

personelini 
bilinçlendirmek 

amacıyla İş Sağlığı 
ve Güvenliği konulu 
bir eğitim programı 

düzenledi. Eğitimde, fikir 
alışverişinde bulunularak 
karşılaşılan sorunlar için 

çözüm arandı

rı değil, toplumun tüm kesimleri-
ni ilgilendiren önemli bir konu ol-
duğunu vurguladı. İşeri, 6331 sayılı 
İş Sağlığı ve Güvenliği Kanunu kap-
samında yerel yönetimlerin sorum-
luluklarına dikkat çekerek, “Beledi-
yelerimiz, altyapı projeleri, belediye 
hizmet binaları, toplu taşıma, atık 
yönetimi ve park-bahçeler gibi bir-
çok alanda iş sağlığı ve güvenliği 
uygulamalarını en üst seviyeye çı-
karmak zorundadır. İş kazaları ve 
meslek hastalıklarının önlenmesi 
yalnızca yasal bir zorunluluk değil, 
aynı zamanda etik bir sorumluluk-
tur” dedi.

İstanbul Büyükşehir Belediye-
si (İBB) İş Sağlığı ve Güvenliği Şube 
Müdürü Dr. Özkan Kaan Karadağ, iş 
sağlığı ve güvenliğinin önemi, fay-
daları ve risk yönetimi konularında 
kapsamlı bir sunum gerçekleştirdi. 
Karadağ, katılımcılara iş kazaları-
nın önlenmesi, güvenli çalışma or-
tamlarının oluşturulması ve risk 
yönetimi konusunda interaktif bilgi 
paylaşımı yaparken, sahada yaşa-
nan deneyimler üzerinden çözüm 
önerileri aktardı. eğitim soru-cevap 
bölümüyle sona erdi.  İHA

Zirai ilaç kalıntıları ihracatı etkiliyor
Ziraat Mühendisleri Odası 

(ZMO) antalya Şube Başkanı 
ali top, zirai ilaç kalıntılarının 
ihracatı olumsuz etkilediğini 
dile getirdi. Zirai ilaçlarla ilgili 
sorunların hem iç piyasaya 
hem de ihracata zarar verdiği-
ni aktaran Başkan top, “tüm 
paydaşlar gerekli önemleri 
almalı” dedi.

ZMO antalya Şube Başkanı 
ali top, tarımda kullanılan 
zirai ilaçların ihracat ve tarım politika-
ları üzerindeki etkilerine değinerek, 
türkiye’deki ruhsatlandırma, denetim 
ve bilinçlendirme süreçlerinin tekrar 
gündeme gelmesi gerektiğini vur-
guladı. Zirai ilaçların ruhsatlandırma 
süreçlerinde yaşanan sorunlara deği-
nen top, “Uluslararası kabul edilen 
maksimum kalıntı limitleri (MrL) var. 
türkiye’de ruhsatlandırma süreçleri ol-
dukça maliyetli ve karmaşık. Firmalar, 
bazı ürünler için ruhsat başvurusunda 

bulunmuyor çünkü ruhsat 
maliyetleri, satış gelirlerini kar-
şılamıyor. Örneğin, ülkemizde 
son yıllarda üretimi artan ejder 
meyvesinin neredeyse tama-
mında ruhsat bulunmuyor. 
Üreticiler, ruhsatsız kullanmak 
zorunda kalıyor. Bu da hem 
ürün kalitesini hem de ihracatı 
olumsuz etkiliyor” dedi.

türkiye’nin ihracatta yaşa-
nan sorunlara dikkati çeken 

top, bazı ülkelerin ürünler için belir-
lediği kalıntı değerleriyle türkiye’deki 
standartlar arasındaki farklılıklara işa-
ret etti. ali top, “rusya’ya gönderilen 
bir biberde kabul edilen MrL değeri 
0,1 iken, türkiye’de bu oran binde 1. 
Bu durum, ürünlerimizin ihracatta geri 
çevrilmesine neden oluyor” dedi. Üreti-
ci kayıt sisteminin uygulanmasının öne-
mine vurgu yapan Başkan top, “Üretici 
kayıt defteri sistemi tam anlamıyla 
hayata geçirilmiş değil. Denetimsizlik, 

fazla veya ruhsatsız ilaç kullanımını 
beraberinde getiriyor. Bu durum, diğer 
üreticileri de zan altında bırakıyor. 
tIr’larla ihraç edilen bir ürünün geri 
dönmesi, yalnızca o ürünle ilgili değil, 
genel anlamda sektörün güvenilirliğine 
zarar veriyor. tIr’ın geri dönmesinde 
tüm ürünler etkili olmuyor fakat o 
ürünlerin tamamı geri dönmüş oluyor. 
Bu da bizi ihracatta zor duruma soku-
yor” dedi.

Bağımsız tarım danışmanlığı sistemi-
ni hatırlatan top, “Eskiden bağımsız 
tarım danışmanları vardı, üreticilere 
objektif bilgi sağlıyorlardı. Bugün bu 
sistem neredeyse yok oldu. Devletin, 
bağımsız danışmanları teşvik etmesi 
ve üreticilerin doğru bilgiye ulaşmasını 
kolaylaştırması gerekiyor. Zirai ilaç ba-
yilerinden alınan danışmanlık hizmet-
leri, ticari kaygılar nedeniyle yeterince 
objektif olamıyor. Üreticilerin alternatif 
bilgi kaynaklarına erişmesi şart” dedi. 
DHa 
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GÜNÜN BANKOSU 
4.AYAK PATRICK WILDING (2)  

GÜNÜN BANKOSU 
4.AYAK ŞEKER HALHAL (1)

Liverpool 
son dakikada 

Premier Lig’in 15. haftasında 
erteleme maçında Everton, lider 

Liverpool’u konuk etti. 7 Aralık’ta 
oynanması planlanan ancak kötü 
hava koşulları sebebiyle ertelenen 
Merseyside derbisinde Everton’ın 90+8. 
dakikada bulduğu golle 2-2 berabere 
sonuçlandı. Bu sonuçla Everton, ezeli 
rakibi Liverpool’a zirve yolunda yara 
aldırmış oldu. 

Devler Ligi’nde 
maçlar nefes kesti 

UEFA Şampiyonlar Ligi play-off 
turunun ilk maçları dün oynanan 

karşılaşmalarla sona erdi. Hakem 
Halil Umut Meler’in yönettiği Club 
Brugge - Atalanta maçında ev sahibi 
ekip son dakikada bulduğu penaltıyla 
2-1 İtalyan ekibini yendi. Orkun Kökçü 
ve Kerem Aktürkoğlu’nun 90 dakika 
sahada kaldığı karşılaşmada Benfica 
ise Monaco’yu 1-0’la geçti. 

Galatasaray’dan
VAR başvurusu 

Galatasaray, 2024-2025 sezonun-
da Trendyol Süper Lig’de, VAR 

müdahalesi gerekmesine rağmen ha-
kemin incelemeye davet edilmediği 46 
pozisyona ilişkin ham Video Yardımcı 
Hakem (VAR) kayıtlarının futbol kamu-
oyuyla paylaşması için Türkiye Futbol 
Federasyonu’na başvuru yaptığını 
açıkladı.

Fethi Heper 
vefat etti 

TFF’nin resmi internet sitesinden 
konuyla ilgili yapılan paylaşımda, 

“Türk futbolunun değerli isimlerinden, 
A Milli Takımımızın eski oyuncusu 
Fethi Heper’in vefat ettiğini derin bir 
üzüntü ile öğrenmiş bulunuyoruz. 
Fethi Heper’e Allah’tan rahmet; başta 
Eskişehirspor olmak üzere tüm spor 
camiasına başsağlığı diliyoruz” denildi. 

Semih Güler’den
penaltı açıklaması 

Adana Demirspor forması ile 
Galatasaray karşısında oynadığı 

son maçta yaşanılan penaltı pozis-
yonuyla ilgili soruyu da yanıtlayan 
Güler, “Benim açımdan değinecek fazla 
bir şey yok. Sonuçta görüntüler, her 
şey ortada. Saygıdeğer yorumcuların, 
ağabeylerimin, herkesin yorumu belli o 
konu hakkında” dedi. 

Celtic taraftarından 
İsrail’e kırmızı kart 

Şampiyonlar Ligi son 16 play-off 
turunda Celtic’in, Bayern Münih’i 

ağırladığı müsabakada, İskoç takımının 
taraftarları İsrail’e, Filistin’e yönelik 
yaptığı saldırılarından dolayı yine tepki 
gösterdi. Tribünlerde ‘Show Israel The 
Red Card’ (İsrail’e kırmızı kart göster) 
pankartları açan Celtic taraftarları 
İsrail’i protesto etti.

AnTALYASPOR Cim-
nastik takımının sporcu-
ları Fatma Ceyda Alp ve 
Zeynep Alan katıldıkla-
rı müsabakalarda ortaya 
koydukları başarılı perfor-
manslar sonucunda giriş 
kriterlerini karşılayarak 
Türkiye Olimpiyat Hazır-
lık Merkezi (TOHM) kadro-
larına dâhil edilen cimnas-
tikçiler oldular. Böylelikle 
daha önce TOHM kadro-
larına giriş yapan Antal-
yasporlulardan 2011 do-
ğumlu Selen Camcı’nın 
ardından yine 2011 do-
ğumlu olan Fatma Cey-
da Alp ve 2012 doğumlu 
olan Zeynep Alan’ın da ka-
tılması ile birlikte Akreplerin olimpiyat yo-
lundaki cimnasikçi sayısı 3’e yükselirken 
Antalya’dan merkeze katılan 4 cimnastik-

çinin 3’ü Antalyasporlu 
isimlerden oluştu. Selen 
ile birlikte TOHM spor-
cusu olan Fatma Cey-
da ve Zeynep’in Antal-
yaspor’da yetişen takım 
arkadaşları Alisa ve Ya-
semin Akhun kardeşler 
ile Milana Rachenkova 
gibi hazırlık merkezi aşa-
masını tamamladıktan 
sonra Olimpik Sporcu 
unvanına sahip olmaları 
bekleniyor. Sürdürdüğü 
çalışmalarla milli takım-
ların yanı sıra olim-
pik kadrolara ve hazır-
lık merkezi kadrolarına 
3’er sporcu gönderme-
yi başaran Antalyaspor 

cimnastik takımı Antalyaspor cimnastik 
okulundan yetiştirdiği sporcularla çalışma-
larına devam ediyor. HABER MERKEZİ 

AnTALYASPOR eski Asbaşka-
nı Emrah Çelik, Kanal V’de ya-
yınlanan, Ekspres Gazetesi 
Genel Yayın Yönetmeni İhsan 

Coşkun’un hazırlayıp sunduğu, FIFA 
Kokartlı eski hakem İlhami Kaplan ve 
Gazeteci Şifa Çiçek’in yorumları ile ka-
tıldığı Spor Aktif programına konuk 
oldu. Programda ‘Başkanlık için bir ha-
zırlığınız var mı?’ sorununa cevap ve-
ren Emrah Çelik, “Sinan Başkan’ın ol-
duğu bir yerde onun yerinde olmayız 
sadece yanında oluruz. Ancak düzen 
değişecek olursa elimizi taşın altına ko-
yarız. Sinan Başkan olduğu sürece Si-
nan Başkan’ın yanındayız. Yanında 
olmaya da devam ediyoruz. Kişilik ola-
rak da Sinan Boztepe’nin bende yeri 
farklıdır” ifadelerini kullandı. 

NURİ ŞAHİN YASAK 
KALKMASI İÇİN                    

PARA VERDİ

nuri Şahin’den 200 bin 
euro alındığı iddialarına 
cevap veren Emrah Çeli, 
“Ben bugüne kadar Antal-
yaspor için sustum. 
Hull City’den ki-
ralık geldiği dö-
nem, Doğukan 
Sinik ’in trans-
fer edildi, an-
cak oyuncunun 
sahaya çıkabil-
mesi için 380 
bin euro öden-
mesi gerekiyor 

çünkü transfer yasağı var. nuri Hoca 
beni aradı ve Doğukan’ın bir sonra-

ki maçta oynaması gerektiği-
ni ifade etti. Ben de ‘hocam 

transfer yasağımız var, o 
yüzden Doğukan’ı kadro-
ya kaydettiremeyiz’ de-
dim. ‘Ancak elimde 180 
bin eurom var bu para-
yı veririm’ dedim. Kalan 
yöneticilerden 200 bin 
euro çıkışmadı. Hal böy-
le olunca nuri Hoca ‘200 

bin Euro’yu ben vereyim’ dedi.  Ben de 
bunu Başkan Aziz Çetin ile konuşma-
sı gerektiğini ilettim. nuri Şahin Baş-
kan Aziz Çetin ile konuştuktan son-
ra parayı benim hesabım attı. Bu para 
ile transfer yasağını kaldırdık ve Doğu-
kan’ı oynattık. Doğukan’da o maçta gol 
attı. Belki de o golle ligde kalındı” dedi.

ELİMDE BELGE VAR

 Para gönderimi ile alakalı belgeleri-
nin olduğunu ifade eden Emrah Çelik, 
“Söz konusu günde Başkan Aziz Çetin, 

nuri Şahin’e parayı benim hesabıma 
atması söylemiş. O yüzden para benim 
hesabıma geldi. Sonrasında da bir karı-
şıklığa mahal vermemek için alacağım 
ve borcum yoktur diyerekten muva-
fakatname aldım. Bu belge hala elim-
dedir. Para benim değil kulübündür. 
Dolayısıyla nuri Hoca’nın fesih sözleş-
mesinde de 200 bin Euro alacağının ol-
duğu yazıyordu. Hocanın sözleşmesi 
fesih edilirken o para ona ödenmiştir 
diye düşünüyorum” ifadelerini kullan-
dı. HABER MERKEZİ 

Emrah ÇElik’tEn 
bomba aÇıklamalar
Antalyaspor eski Asbaşkanı Emrah Çelik sessizliğini Kanal V’de yayınlanan 
Spor aktif programında bozdu. Çelik tüm iddialara belgeleriyle yanıt verdi

Emre Belözoğlu havayı değiştirdi

Süper Lig’in 24. haftasın-
da Adana Demirspor’a ko-
nuk olacak Antalyaspor’da 
mücadelenin öncesinde Baş-
kan Sinan Boztepe ve Teknik 
Direktör Emre Belözoğlu, 
Yardımcı Antrenör Şakir Öz-
kayımoğlu ile birlikte Türkiye 
Spor Yazarları Derneği An-
talya Şubesi’ni ziyaret etti. 
Başkan Boztepe, Emre Belö-
zoğlu’nun göreve gelmesinin 
ardından takımdaki havanın 
ciddi olarak değiştiğini ve iyi 
yolda ilerlediklerini söyledi. 

Teknik Direktör emre Belö-
zoğlu ise takımın karakterli 
oyunculardan oluştuğunu 
ve kadroda yer alan tüm 
futbolcuların formalarının 
hakkını vermek için elinden 
geldiğini yaptığını söyledi.  
Türkiye Spor Yazarları Der-
neği Antalya Şube Başkanı 
Şifa Çiçek de, Antalyaspor’a 
Adana Demirspor deplas-
manında başarı dileyerek, 
bu tip toplantıların sık sık 
gerçekleştirilmesinin önemi-
ne dikkati çekti.  İHA

Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe, Teknik Direktör 
Emre Belözoğlu’nun göreve gelmesinin ardından 

takımdaki havanın ciddi olarak değiştiğini vurguladı

olimpiyat 
yolundalar
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Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, esnafla kahvaltıda bir ara-
ya geldi. Başkan Kotan, esnafın, il-
çenin ekonomik ve sosyal hayatın-
da önemli bir yere sahip olduğunu 
belirtti. Başkan Kotan, “Konyaaltı’na 
cazibe katan sizlersiniz. Kaliteli hiz-
metlerinizle burayı çekici kılan sizler-
siniz” ifadelerini kullandı. 

KONYAALTI, ANTALYA’NIN              
GÖZ BEBEĞİ

Konyaaltı Belediyesi olarak son iki 
aydır yaz hazırlıklarına başladıkla-
rını, bu hazırlıklar kapsamında ilçe-
nin daha düzenli ve kaliteli bir hale 
gelmesi için çalışmalar yürüttükleri-
ni dile getiren Başkan Kotan, “Bugün 
sizlerle bir araya gelerek bu çalışma-
ları ve düzenlemelerimizi paylaşmak 

istedik. Sunduğunuz kaliteli hizmet-
lerle Konyaaltı’nı cazip hale getiren 
sizlersiniz. Bu cazibe öncelikle sizler-
le başlıyor. Biz yaptığımız işleri, ken-
tin cazibesini, ticaretini ve insanla-
rın Konyaaltı’na gelmesini sağlamak 
için yapıyoruz. İnsanlar güvenli, 

mutlu ve huzurlu yerlere gelir. Kon-
yaaltı bu noktada öne çıkan bölge-
lerinden biri. Burası Antalya’nın göz 
bebeği. Konyaaltı’nı bu anlayışla yö-
netmek zorundayız. Konyaaltı’na bu 
ticari bilinçle bakmak zorundayız” 
dedi.  HABER MERKEZİ

Konyaaltı Sahili bölgesinin 
korunması, geliştirilmesi ve 
turizm sezonuna en iyi şekil-
de hazırlanması amacıyla dü-

zenlenen Konyaaltı Sahili Değerlendir-
me Toplantısı’nın ikincisi, Vali Hulusi 
Şahin başkanlığında gerçekleştirildi. 
AFAD İl Müdürlüğü’nde düzenlenen 
toplantıya Vali Hulusi Şahin, Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek, Konyaaltı Kaymakamı Rah-
mi Köse, Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, İl Emniyet Müdürü İlker 
Arslan, Çevre Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdür Vekili Ceyhan Öğren 
Eciş, ilgili kurum temsilcileri ve Konya-
altı Sahili bölgesinde fa-
aliyet gösteren işletmeci-
ler katıldı.

KAPSAMLI DENETİM 
FAALİYETLERİ 

ARTACAK

Toplantının açılış ko-
nuşmasında, Konyaal-
tı Sahili ve Antalya gene-
linde daha nitelikli hizmet 
sunmak amacıyla yoğun 
denetim faaliyeti uygula-
nacağını ifade eden Vali 
Şahin, “Antalya’nın ve 
dünyanın gözbebeği olan 
Konyaaltı Sahili’nin, ülke 
turizmine ve vatandaşları-
mıza daha kaliteli hizmet 
sunulması için çalışmala-
rımızı sürdürüyoruz. Konyaaltı Sahi-
li’nin eşsiz güzelliğini daha ileriye ta-
şımak ve hizmet kalitesini artırmak 
konusunda tüm paydaşlarımızla aynı 

fikirdeyiz. Amacımız, işletmelerimizle 
iş birliği içinde, herkesin kazanabilece-
ği ve tüm Antalyalıların faydalanabi-
leceği bir çalışma gerçekleştirmek-
tir. Bu doğrultuda, Antalya genelinde, 

başta turizm tesisleri ol-
mak üzere, kamuya ve 
özel sektöre ait tüm te-
sislerin düzenli dene-
timlerini gerçekleştir-
mek için tüm kurum 
ve kuruluşlarımızla be-
raber geniş bir çalışma 
yürüteceğiz. Bu kap-
samda, ilçe bazlı komis-
yonlar kurarak ilgili 
mevzuat çerçevesinde 
yoğun bir denetim fa-
aliyeti gerçekleştirece-

ğiz” ifadelerine yer verdi. 

YASAL YAPTIRIMLAR 

Toplantıda Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdürlüğünce yapılan 

denetimlerde Konyaaltı Sahili boyun-
ca faaliyet gösteren tüm işletmelerin 
mevzuata aykırı tespit edilen yapıları 
ve kullanım alanları tek tek sunumda 
gösterildi. Tesis işletmecileri, yasal kul-
lanım alanları dışında yaptıkları aykı-
rılıkları gidermeleri, aksi takdirde yı-
kım dahil bütün yasal yaptırımların 
tavizsiz uygulanacağı hususunda uya-
rıldı. Ayrıca işletmelerin daha kalite-
li hizmet vermeleri için personelin dik-
katli seçilmesi ve daha nitelikli olması, 
müzik yayını yapan işletmelerin sa-
hil yolunda yürüyen insanları rahatsız 
etmemesi ve yüksek sesli olmaması, 
sahte alkol ve sahte gıda konuların-
da işletme sahiplerinin daha dikkatli 
olmaları gereken hususlar toplantıda 
görüşüldü.  DHA

Konyaaltı Sahili’nde 
KaçaKlar KaldırılacaK
Konyaaltı Sahili bölgesinde faaliyet gösteren işletmeler, yasal kullanım 

alanları dışında aykırılıkları gidermeleri, aksi takdirde yıkım dahil 
bütün yasal yaptırımların tavizsiz uygulanacağı hususunda uyarıldı

antalya Valiliği, Meteoroloji 4. Böl-
ge Müdürlüğü, kent için fırtına ve zi-
rai don uyarısında bulundu. Açıklama-
ya göre, 13 Şubat Perşembe gününün 
ilk saatlerinden itibaren Antalya Kör-
fezi’nde rüzgarın kuzey ve kuzeybatı 
yönlerden saatte 62-74 km hızla fırtına 
şeklinde esmesinin beklendiği bildiril-
di. Valilikten yapılan açıklamada, fırtı-
nanın akşam saatlerinde etkisini kay-
betmesinin beklendiği, balıkçılar ve 
denizciler başta olmak üzere vatan-
daşlar dikkatli ve tedbirli olmaları ko-
nusunda uyarıldı. Bunun yanı sıra 12 
Şubat akşamından 14 Şubat sabahı-
na kadar Antalya’nın sahil kesimlerin-
de hafif zirai don beklendiğini bildiren 
valilik, zirai donun olumsuz etkileri-
ne karşı uyarıda bulunarak çiftçilerin 
ve yetkililerin tedbirli olmasını vurgu-
ladı. Valiliğin uyarısının ardından va-
tandaşların ve turistlerin gözde meka-
nı olan Kaleiçi’nde sokaklar boş kaldı. 
Hava sıcaklığının 15 derece olduğu 
kentte, rüzgar etkisini hissettirdi. Rüz-
garın ortalama hızının en düşük 22, en 
yüksek ise 46 km/saat olmasının öngö-
rüldüğü kentte, bazı işletmeler masala-
rını kaldırarak önlem aldı.  DHA

Kaleiçi 
boş kaldı 

Antalya için yapılan fırtına 
uyarısının ardından turistlerin 

ve vatandaşların gözde 
mekanı olan Kaleiçi sokakları 
boş kaldı. Uyarı kapsamında 

bazı işletmeler masalarını 
kaldırarak önlem aldı

Araştırmacıların 
gözdesi: 

Cemil Meriç 
Kütüphanesi

KEPEz Belediyesi’nin Dokuma Park 
içerisinde yer alan Cemil Meriç Kütüp-
hanesi, lise ve üniversite öğrencilerin-
den akademisyenlere kadar geniş bir 
kesime hitap ediyor. Şehrin merkezin-
de, ancak gürültüsünden uzak bir or-
tam sunan kütüphane, kolay ulaşımı 
ve doğal atmosferiyle dikkat çekiyor. 
Yüzlerce bitkiyle süslenmiş doğal or-
tamı, oturma grupları ve kafesiyle zi-
yaretçilerine konforlu bir çalışma ala-
nı sağlıyor. Yaklaşık 1.000 metrekare 
büyüklüğündeki bu merkez, sabah 
09.00’dan gece 24.00’e kadar haftanın 
her günü hizmet veriyor. 2024 yılında 
352 bin 641 ziyaretçiyi ağırlayan Cemil 
Meriç Kütüphanesi, geniş koleksiyo-
nuyla bağımsız araştırmacılar tarafın-
dan da yoğun ilgi görüyor. Kütüphane 
içerisinde sadece lisansüstü öğrenciler 
ve akademisyenlerin kullanımına açık 
özel bir çalışma odası bulunuyor.

NADİR ESERLER YER ALIYOR

Akademik araştırmalara önemli bir 
kaynak sağlayan kütüphane, baskısı 
tükenmiş ve tarihi değere sahip eserle-
riyle de öne çıkıyor. Atatürk’ün Nutuk 
kitabı, Osmanlı ve Cumhuriyet dönem-
lerinden günümüze ulaşan değerli ki-
taplar, uluslararası ve Türk edebiyatı-
nın nadir eserleri, kütüphanenin çeşitli 
noktalarında cam fanuslarda sergileni-
yor.   HABER MERKEZİ

Sevgililer Günü’nde 
buz gibi aşk

MuRATPAŞA Belediyesi’nin 1 milyon liralık yatırım-
la yenilediği buz pisti, 14 Şubat Sevgililer Günü’nde 
gece yarısına kadar açık olacak.  Muratpaşa Belediye-
si’nin 450 metrekare genişliğinde, aynı anda 60 kişi-
ye kadar hizmet verebilen Akdeniz’in ilk ve tek doğal 
buz pistinde Sevgililer Günü heyecan yaşanıyor. Kırmı-
zı kalpli balonlarla süslenen pist, bugün saat 24.00’e ka-
dar açık olacak. Müziğin ve romantik sürprizlerin eşlik 
edeceği bu özel günde, çiftler hem eğlencenin hem de 
aşkın keyfini çıkarabilecek. HABER MERKEZİ

Başkan Kotan 
esnafla buluştu

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, ilçede bulunan esnafla bir araya 
geldi. Esnafın sorunlarını ve beklentilerini dinleyen Başkan Kotan, 

Konyaaltı’nın gelişimi için ortak akılla hareket edilmesi gerektiğini söylediMANAVGAT Belediye Başkanı Niya-
zi Nefi Kara ile hayırsever iş insanı Meh-
met Karamancı, Ilıca Mahallesi’ne ya-
pılacak “Manavgat Belediyesi Otizm 
Merkezi” projesinin protokolünü imzala-
dı. Manavgat’ın Ilıca Mahallesi’nde bu-
lunan 805 Ada 1 parsel üzerindeki 2 bin 
115,54 metrekare yüzölçümlü arsaya 
inşa edilecek olan merkez, otizmli birey-
ler için önemli bir yaşam alanı oluştur-
mayı hedefliyor. Hayırsever Mehmet Ka-
ramancı tarafından yapılacak olan proje, 
hem fiziki hem de sosyal anlamda ilçe-
deki otizmli bireylerin eğitim, rehabili-
tasyon ve yaşam kalitelerini iyileştirecek 
bir merkezin temellerini atıyor. Manav-
gat Belediyesi Otizm Merkezi, idarece 
hazırlanacak projesine ve ilgili mevzuat-
lara uygun olarak gerçekleştirilecek. Pro-
jenin tamamlanmasının ardından otizm 
merkezi, Manavgat Belediyesi’ne teslim 
edilecek.  İHA

Manavgat’a 
otizm merkezi

Ferdi Tayfur için mevlit okuttular
ANTAlYA’DA Ferdi Tayfur hayranı bir 

grup, sanatçının ölümünün 40’ıncı günü do-
layısıyla Muratpaşa Camii’nde mevlit okut-
tu. Akşam namazının ardından cami önünde 
merhum sanatçı adına yemek dağıtımı yapıl-
dı, dualar edildi. Mevlit programını organize 
eden Koray uygun, “Bugün Ferdi Tayfur’un 
ölümünün ardından 40 gün geçti. Bugün 
onun anısına mevlit okutmak için bir araya 
geldik. Tüm Türkiye’de olduğu gibi burada da 
merhum sanatçı için dualar edeceğiz. Aile-
siyle de iletişime geçtik, izin verdiler. Elimiz-
den geldiğince görevimizi yapmaya çalışıyo-
ruz” dedi. DHA
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